
Fribergavägen

Styrelsemöte 2020-04-14, mötet hölls som telefonmöte pga rådande Coronatider.

Närvarande: David, Ragnar, Ulrika, Magnus, Mattias, Lars

Vägunderhåll.

Lars gick igenom vägläget. Ser hyfsat ut. Ska sladdas så snart det blir regn. Jörgen kommer att
salta. Han beslutar om det finns behov av grusning efter sladdning men innan saltning.

Bertil Kjellén slutar som snöröjare. Vi behöver en ny person.
Magnus föreslår Fredrik o Lennart på Ribbingebäcks såg.  Vi behöver skriva avtal.

Kostnader för Järlåsa vägföreningen ska faktureras årligen. David kollar med Marina om vi
har fakturerat 2018 o 2019. Om inte så ska vi göra det nu i efterhand. Lars tog upp frågan om
vi ska fortsätta sköta den vägen. Beslutades att vi ska träffa Järlåsa vägförening för att
diskutera ekonomi och behov av åtgärder för att bygga upp vägen för att säkerställa framtida
god standard och minimera underhållskostnader. Lars kontaktar Järlåsa vägfören. Lars, David
o Mattias deltar vid mötet.

Lars planerar att genomföra besiktning med iP-only nu när de är klara. Lars bokar tid med iP-
only. David o Lars medverkar.

Diskuterade vägunderhåll i relation till att vi har mycket pengar i kassan.

Lars kollar om Jörgen har fått ordning på stål för kantskärning och går igenom behov av
dikning / kantskärning. Vi behöver dela upp sträckan eftersom kostnad o tid för hela sträckan
är omfattande. Vi skulle kunna starta med den del där iP-only inte har arbetat.

Ekonomi

- Faktura ska skickas till Järlåsa vägförening.
- Lars gör utkast till budget som ska innehålla satsning på åtgärder för avrinning (kantskärning

o dikning).
- Mötesplatser. Lars har förslag på ytterligare två.

Årsmöte

- Årsmötet skjuts upp pga Corona. Preliminärt senast september. David läste ur REVs hemsida.
- Info på hemsidan plus anslagstavlorna nu. Ragnar fixar.
- All årsmötesdokumentation så som verksamhetsberättelse, ekonomisk redovisning för 2019,

budget 2020 etc görs tillgänglig för alla medlemmar till senast mitten av maj.



Övrig info:

Ip Only

- Magnus anser att iP only inte har skött sin del av avtalet. De har bl a blockerat vägen. De bör
enligt Magnus komma med ersättning. Magnus ställer samman en beskrivning av vad som
brustit. Tas upp på slutbesiktning.

Nästa styrelsemöte

- 7/5 18.30 Genomförs som Teams-möte.

/ Mattias


